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 پزشکیان در پیامی به مناسبت آیین گرامیداشت »روز امور تربیتی«:
 عرصه آموزش و پرورش 

محل تمرین گفت وگو، تعامل و وفاق است
رئیس جمهور با بیان اینکه عرصه آموزش و پرورش محل تمرین گفت وگو، 
سعادت  عزت،  خواهان  ما  گر  ا کرد:  کید  تأ است،  وفاق  و  وحدت  تعامل، 
معنوی، پیشرفت علمی و آبادانی در کشور هستیم، باید به این نهاد به عنوان 
یک سرمایه گذاری پر بازده نگاه کنیم. در پیام مسعود پزشکیان به مراسم 
گرامیداشت »روز امور تربیتی« آمده است: عرصه آموزش و پرورش محل تمرین 
گفت وگو، تعامل، وحدت و وفاق است؛ ما خواهان عزت، سعادت معنوی، 
پیشرفت علمی و آبادانی در کشور هستیم و باید به این نهاد به عنوان یک 
کید کرد: براین اساس، برنامه ریزی  سرمایه گذاری پر بازده نگاه کنیم. وی تأ
کید بر مردمی سازی امور آموزش و پرورش،  و بهره گیری از همه منابع با تأ
کیفیت بخشی به خدمات و برقراری عدالت تربیتی به ویژه در مناطق محروم و 

کمتر توسعه یافته از رویکردهای مهم دولت چهاردهم است.
 

رئیس شورای اطلاع رسانی دولت:
 دولت پزشکیان 

پرچمدار انسجام و وحدت ملی است
رئیس شورای اطلاع رسانی دولت بر لزوم انسجام 
اجتماعی و نقش رسانه در تقویت اعتماد عمومی 
کید کرد و گفت: رسانه ها نقش پررنگی در تبیین  تأ
جلسه  حضرتی در  الیاس  دارند.  عمومی  اذهان 
تغییر  لزوم  بر  تهران  استان  اطلاع رسانی  شورای 
از  عبور  برای  اجتماعی  وحدت  ایجاد  و  نگرش ها 
کید و اظهار کرد: ما در یک جنگ تمام عیار قرار داریم و  چالش های کشور تأ
کرده است البته انتخاب آقای  شرایط جدیدی نگاه تازه ای را به ما تحمیل 
پزشکیان نیز یک تحول بزرگ در مسیر تکامل سیاست های کشور بود. وی با 
اشاره به تلاش های دولت برای کاهش دوقطبی های سیاسی و اجتماعی افزود: 
گرفته است.  دولت پزشکیان پرچم وحدت و انسجام اجتماعی را به دست 
به گفته وی، درگیری های سیاسی و دوقطبی ها هیچ کمکی به حل مشکلات 
کنون باید با رویکرد همبستگی اجتماعی و اعتمادسازی،  کشور نکرده  است و ا
به سوی حل مسایل مردم حرکت کنیم.  حضرتی مهم ترین چالش جمهوری 
اسلامی را حوزه رسانه دانست و افزود: رسانه ها باید روایت گر صحیح مسایل 
کشور باشند و با اعتمادسازی، زمینه همراهی مردم را فراهم کنند. وی یادآور 
شد: ما نباید رسانه را محدود به چارچوب های بسته کنیم بلکه باید با پذیرش 

نقد، میدان را برای تقویت رسانه های داخلی باز بگذاریم.  

 ضرورت پاسخ به سوال مهم پزشکیان 
درباره استیضاح همتی

کنش به طرح  معاون ارتباطات و اطلاع رسانی دفتر رئیس جمهور در وا
استیضاح وزیر اقتصاد دولت چهاردهم، نوشت: باید به این سوال مهم 
رئیس جمهور پاسخ داده شود که آیا گناه مشکلات فعلی بر عهده یک نفر 
کاربری  است؟ سید محمدمهدی طباطبایی روز چهارشنبه در حساب 
کاملا  خود در شبکه اجتماعی ایکس، نوشت: رئیس جمهور پزشکیان 
متوجه شرایط سخت معیشتی مردم و مشکلات طاقت فرسای اقتصادی 
است و با تمام وجود در پی راه حل های واقعی برای بهبود شرایط ایران 
است، وی افزود: اما به این سوال مهم باید پاسخ داد: آیا گناه مشکلات فعلی 
بر عهده یک نفر است؟ آیا با استیضاح وزیر اقتصاد مشکلی حل خواهد 
شد؟ طرح استیضاح وزیر اقتصاد در روز یکم اسفند ماه با ۹۱ امضا اعلام 
وصول شد قرار است جلسه بررسی یکشنبه ۱۲ اسفند برگزار شود. همچنین 
صبح روز چهارشنبه یکم اسفندماه. رئیس جمهور در بازدید سرزده از 
وزارت امور اقتصادی و دارایی گفت: همانگونه که در مجلس گفتم، الان هم 
دوباره می گویم که تمام سیاست های پولی و بانکی و ارزی در جلسه سران 
قوا با حضور تیم اقتصادی دولت و روسا کمیسیون های اقتصادی مجلس 
و کارشناسان تصمیم گیری شده است. دکتر پزشکیان افزود: اینکه بگوییم 
همه تقصیرها مربوط به یک نفر ]وزیر اقتصاد[ می شود بی انصافی است. 
برای پیش  رفتن باید دست به دست هم بدهیم و با قدرت جلو برویم، 

باورداشته باشیم که می توانیم.

آیت الله جنتی: 
فرزندان جبهه مقاومت تا پیروزی نهایی ایستاده اند

تشییع  اینکه  بر  کید  تأ با  نگهبان  شورای  دبیر 
شهیدان نصرالله و صفی الدین حماسه ای ماندگار 
بود، گفت: فرزندان جبهه جهانی مقاومت تا پیروزی 
نهایی ایستاده اند. آیت الله احمد جنتی در ابتدای 
پیکر  تشییع  درخصوص  شورا  این  دیروز  جلسه 
سیدهاشم  و  نصرالله  سیدحسن  شهیدان 
ک مجاهدان فی  پا تاریخی پیکرهای  و  گفت: تشییع عظیم  صفی الدین، 
سبیل الله حماسه ای ماندگار و ستودنی رقم زد. وی افزود: این تشییع نشان داد 
که فرزندان جبهه جهانی مقاومت همچنان استوار بر عهد خود با قهرمانان 
مقاومت ایستاده اند تا پیروزی نهایی جبهه حق در برابر باطل را تحقق بخشند.

 
نایب رئیس مجلس خبرگان:

 منبرهای سنتی باید ادامه پیدا کند
هرگز نباید به فکر تعطیلی آن باشیم

کید بر »لزوم ایجاد  سیدهاشم حسینی بوشهری با تأ
بستر های سخت افزاری و نرم افزاری برای تبلیغ در 
فضای مجازی«، گفت: »امروز فضای مجازی خیلی 
بُرد دارد؛ البته منبر های سنتی باید ادامه پیدا کند و 
هرگز نباید به فکر تعطیلی آن باشیم. اما دشمن از ابزار 
جدید برای پیشبرد اهدافش استفاده می کند و ما نیز 
باید با تولید محتوا، کلیپ و برنامه های روشن، از این ابزار استفاده کنیم.« 
و  قم  علمیه  حوزه  مدرسین  جامعه  رئیس  حسینی بوشهری،  سیدهاشم 
نایب رئیس مجلس خبرگان رهبری، در هجدهمین اجلاسیه مجمع عمومی 
جامعه مدرسین که با موضوع بایسته های تبلیغ و رسالت حوزویان برگزار شد، با 
اشاره به اهمیت تبلیغ در فرهنگ دین اظهار داشت: هم قرآن و هم کلمات 
نورانی اهل بیت علیهم السلام و هم سیره علمای سلف و مراجع فعلی ما و به ویژه 
کید تأ تبلیغ  مسئله  روی  خامنه ای  امام  حضرت  ما  فرزانه  و  عزیز   رهبر 

 فراوان دارند.

 تکذیب اعطای هدیه به نمایندگان مجلس
شهرام دبیری در حاشیه جلسه هیأت دولت، 
همتی«،گفت:  »عبدالناصر  استیضاح  درباره 
جلسات متعددی اقناعی در ارتباط با توضیح 
شفافیت فعالیت وزارت امور اقتصاد و دارایی با 
نمایندگان مجلس برگزار شده است.بسیاری از 

نمایندگان نسبت به این موضوع قانع شده اند.
که  شده اند  متوجه  نمایندگان  افزود:  وی 
که وزیر اقتصادی انجام داده با  فعالیت های 
همان ماموریت و وظایفی که داشته، مطابقت 

دارد.
معاون رئیس جمهور در امور مجلس با بیان 
دارد،  وجود  مشکلات  که  می دانیم  ما  اینکه 
اظهار کرد: بسیاری از این مشکلات در ارتباط 
و  منطقه  مناقشات  به  مربوط  نرخ،  تغییر  با 
ارتباطات خارجی است. همچنین در مجموع، 
می  انجام  جمعی  صورت  به  تصمیم گیری ها 
کید کرد: روز یکشنبه پیشرفت  شود. دبیری تا
قابل توجهی انجام شده و امیدوار هستیم که 
نمایندگان قانع شده باشند و استیضاح رأی 

نیاورد.
وی خبر اهدای هدیه به نمایندگان مجلس 
صحت  چیزی  چنین  اصلا  گفت:  و  کرد  رد  را 
ندارد؛ هیچ هدایایی داده نشده و هیچ زمانی 
داد.  نخواهیم  انجام  را  اقدامی  چنین  دولت 
نمایندگان  به  توهینی  درواقع  بحثی  چنین 
است، نمایندگان ما افراد معتمد، با صلاحیت 
و سلامتی هستند. حتی خود نمایندگان نیز 
پاسخ چنین بحثی را دادند، آقای لاهوتی و آقای 
زارعی پاسخ دادند که بیان چنین بحثی در واقع 

توهین به نمایندگان است.
با  مجلس  امور  در  رئیس جمهور  معاون   
بیان اینکه امیدوارم در فضای تعاملی که وجود 
دارد، فرصت بیشتری به دولت و وزیر اقتصاد 
داده شود تا عملکرد خود را نشان دهند، افزود: 
گر  گفته بود ا که پیش از این دولت  همانطور 
استیضاح انجام شود احتمالا بازار دلار دچار 
گفت:  نوسانات بیشتری خواهد شد. دبیری 
آمریکا و دشمنان ما به دنبال ایجاد تفرقه بین 
مسئولان و ایجاد نارضایتی بین مردم هستند. 
از ماه رمضان  از عید و قبل  در شرایط پیش 
گر استیضاح انجام شود مسلما ما  هستیم و ا
شاهد تزلزل در بازار خواهیم بود که در نهایت می 

تواند بر نوسانات نرخ ارز و تورم تاثیرگذار باشد.

استیضاح وزیر به نفع نیست
اجرایی  معاون  قائم پناه  محمدجعفر 
آیا  که  رئیس جمهور در پاسخ به این پرسش 
در شرایط فعلی استیضاح وزرا را به سود کشور 
به  وزیر  استیضاح  اصلا  کرد:  بیان  می دانید، 
نفع نیست؛ انشاءلله نمایندگان مجلس کمک 
یا  نشود  انجام  استیضاحی  تا  کرد  خواهند 
شرایطی  کشور  شرایط  نیاورد.  رأی  استیضاح 
عدم اعتماد  رأی  مجلس  از  وزرا  که  نیست 
بگیرند. احتمالا نمایندگان مجلس منافع ملی 
را بهتر درک خواهند کرد و امیدوار هستیم که 
وزیر اقتصاد بار دیگر با رأی بالایی از مجلس رأی 

اعتماد بگیرد.

تحت نظارت آژانس هستیم؛ بازرسان روزانه 
بازرسی شان را انجام می دهند

محمد اسلامی رئیس سازمان انرژی اتمی، 
انرژی  بین المللی  آژانس  با  ما  داشت:  اظهار 

آن  و تحت نظارت  بوده  ارتباط  در  هسته ای 
هستیم.

وی افزود: روزانه بازرسان آژانس نیز طبق 
انجام  را  بازرسی شان  که وجود دارد،  جدولی 

می دهند.
اسلامی با بیان اینکه سه کشور اروپایی فشار 
را بر آژانس تشدید کردند تا گزارش جامع بدهد، 
که  که آژانس همانطوری  گفت: ما امیدواریم 
در قانون آن نوشته شده حقوق همه ملت ها را 
رعایت بکند رفتارش حرفه ای باشد از سیاسی 
کاری و سوءگیری سیاسی خودداری بکند و 
اجازه بدهد که آنطوری که ماهیت قانون برای 
کرده عملکرد داشته باشد و عامل  آن تعریف 
غیر  و  غیرقانونی  حرکت های  عامل  و  فشار 
کشور ما  کشوری از جمله  حقوقی علیه هیچ 

نباشد. 
رئیس سازمان انرژی اتمی همچنین اظهار 
در  و  است  فعال  نیروگاه ها  احداث  داشت: 
هر  احداث  است.  خوب  فعالیت  نیز  بوشهر 
نیروگاه اتمی پول هم باشد ۷ تا ۹ سال زمان 
برای اجرا لازم دارد. وی ادامه داد: امیدواریم تا 
پایان برنامه هفتم توسعه ۲۰۰۰ مگاوات جدید را 
به اتمام برسانیم و ظرفیت اتمی کشور را از هزار 
افزایش  مگاوات در ساعت به ۳ هزار ساعت 

دهیم.

 قرار نبود لاوروف پیامی بیاورد 
خبرنگاران  جمع  در  عراقچی  عباس  سید 
از  ژنو دور جدیدی  روز پیش در  گفت: ما دو 
کرات با سه کشور اروپایی را انجام دادیم و  مذا
کرات درباره مسایل هسته ای و بعضی  این مذا
کرات  مذا داد:  ادامه  وی  بود.  دیگر  مسائل 
با اروپا ادامه می یابد و البته به هر حال فراز و 
نکات  و  سوالات  دارد.  را  خود  خاص  نشیب 
شود.  داده  پاسخ  باید  که  هست  متعددی 
کرات ادامه خواهد داشت. وی درباره سفر  مذا
کراتش بیان  وزیر خارجه روسیه به تهران و مذا
کرات بسیار مفصلی داشتیم و درباره  کرد: مذا
تمام مسائل منطقه و درخصوص طیف وسیع 
مسائل دوجانبه گفت وگوی مفصلی داشتیم. 
کرات روسیه با آمریکا  آقای لاوروف درباره مذا
گزارش  کرات خود با دیگران در منطقه  و مذا

مفصلی داد.
 وزیر خارجه افزود: پیامی در این دیدار وجود 

نداشت و قرار نبود پیامی بیاورد.
به سیاست  تهران  پاسخ  وی در خصوص 
برای  کشورها  محدودسازی  جهت  در  آمریکا 
فشار  تاثیر  تحت  ما  گفت:  ایران،  با  همکاری 
کنیم. سیاست فشار  کره نمی  کثری مذا حدا
کثری هم جدید نیست و یکبار امتحان  حدا
ایران  است.  نداشته  مثبتی  نتیجه  و  شده 
سالهاست  مسیر پیشرفت خود را بدون توجه به 
تحریم ها دنبال کرده است. ایران با زور و فشار و 

کره نخواهد کرد. ایران  زبان تهدید و تحریم مذا
ثابت کرده به زبان احترام و کرامت پاسخ خواهد 

کرد.
که آیا در  عراقچی در پاسخ به این پرسش 
خاصی  پیام  حامل  وی  قطر،  امیر  با  دیدار 
گفت: پیامی وجود نداشت و  برای ایران بود، 
ما مشورت و رایزنی درباره مسائل منطقه ای 
داشتیم. با سایر کشورهای منطقه هم تماس 
مرتب داریم. اقتضای مسائل منطقه ای این 
کره داشه  است که با کشورهای منطقه مرتب مذا
باشیم.وی درباره سفر لاوروف به تهران و اینکه 
کید کرد: قرار نبود  وی حامل پیامی بوه است، تأ

پیامی بیاورد.

تصور نمی کنیم مجلس مشکلی با لایحه منع 
خشونت علیه زنان داشته باشد

زهرا بهروزآذر معاون رئیس جمهور در امور 
درباره  پرسشی  به  پاسخ  در  خانواده  و  زنان 
احتمال مخالفت مجلس با لایحه منع خشونت 
که با  کنون در تعاملی  کرد: ا علیه زنان اظهار 
مجلس  نمی کنیم  احساس  داریم،  مجلس 
مشکلی با این موضوع داشته باشد؛ ان شاءالله 
که اینطور نیست و امیدواریم که تصور ما واقعی 

باشد.

نیازی به مداخله دولت و نهادهای دیگر در 
حوزه نوروز و رمضان نیست

سیدرضا صالحی امیری وزیر میراث فرهنگی 
کید بر اینکه نیازی به مداخله  و گردشگری، با تأ
دولت و نهادهای دیگر در حوزه نوروز و رمضان 
نیست، گفت: این ملت در تاریخ خود هم نوروز 
را پاس داشته و هم ماه مبارک رمضان را. امسال 
که نوروز و رمضان باهم  بار نیست  نخستین 
کرده است. در ادوار مختلف این  تلاقی پیدا 
تلاقی را داشتیم. چندین سال قبل عاشورا با 
چهارشنبه سوری تلاقی پیدا کرد. همه سؤال 

می کردند چه اتفاقی می افتد.

نصف بودجه معاونت علمی رئیس جمهور 
محقق شد

حسین افشین معاون علمی رئیس جمهور 
با اشاره به اینکه نصف بودجه  معاونت امسال 
در  پورمحمدی  آقای  کرد:  بیان  شد،  محقق 
جریان است و وی تعهد داده است تا این مسئله 

اصلاح شود.

تبدیل وضعیت ایثارگران به سال بعد موکول 
شد

سعید اوحدی رئیس بنیاد شهید با بیان 
اینکه درخصوص تبدیل وضعیت ایثارگران و 
ارائه طرح جامع ایثارگری در لایحه بودجه ۱۴۰۴ 
توسط  ابهاماتی  افزود:  شد،  مطرح  مسائلی 
مجلس و شورای نگهبان گرفته شد که امیدواریم 

به جمع بندی برسند؛ البته بررسی لایحه بودجه 
تبدیل  این  اجرای  و  است  رسیده  اتمام  به 

وضعیت به سال آینده موکول می شود.

صحبت  معلمان  معیشتی  وضعیت  درباره 
نمی کنم

در  پرورش  و  آموزش  وزیر  کاظمی  علیرضا 
معیشتی  وضعیت  درباره  سؤالی  به  کنش  وا
معلمان، گفت: من در این باره صحبت نمی کنم. 
مگر شما درباره وضعیت معیشتی دیگران سؤال 
می پرسید، اما وضعیت معیشتی معلمان یکسره 
در صداوسیما و خبرگزاری ها مطرح می شود، 
چرا؟ باید از همه دستگاه ها سؤال کنید. من نیز 
مثل همه همکارانم در دولت پیگیری حقوق 
هر  قطعا  هستم.  پرورش  و  آموزش  همکاران 
اتفاقی بیفتد، همه متوجه می شود و اصلا خوب 
نیست که وقتی می خواهیم یک ذره کاری برای 
در  موضوع  دهیم،  انجام  فرهنگی  همکاران 

فضای مجازی منتشر می شود.
تعطیلی  اینکه  به  اشاره  با  همچنین  وی 
مدارس به دلیل آلودگی یا برودت هوا تصمیمی 
فقط  تعطیلات  این  افزود:  است،  کمیتی  حا
آموزش و پرورش را شامل نمی شود، بلکه صنایع 

و ادارات هم شامل می شود و باید تبعیت شود.

وام های ۳۰۰ تا ۵۰۰ میلیون تومانی روستایی 
پرداخت می شود

توسعه  معاون  حسین زاده  عبدالکریم 
وام های  پرداخت  از  رئیس جمهور  روستایی 
۳۰۰ تا ۵۰۰ میلیون تومانی در سال ۱۴۰۴ خبر داد 
و گفت: اختصاص این وام ها فرصت خوبی برای 
ایجاد اشتغال در روستاهاست. پایه کار تبصره 
۲ لایحه بودجه ۱۴۰۴ است. سود این وام های 
۴، ۶، ۸ و ۱۲ درصد خواهد بود که در سال آینده 

پرداخت آنها شروع می شود.

گی ممنوع شده  صادرات سیب زمینی به تاز
است

جهادکشاورزی  وزیر  قزلجه  نوری  غلامرضا 
تازگی صادرات سیب زمینی  به  اینکه  اعلام  با 
ممنوع شده است، این موضوع را در قیمت 
اثرگذار خواند. وی همچنین درخصوص تدابیر 
پایان سال و ماه مبارک رمضان،  برای  دولت 
اظهار کرد: کالاهای اساسی تأمین شده است 
و در برخی موارد ۲۵ درصد بیش از سال گذشته 

تأمین کرده ایم.

تراموا دارای چهار مزیت قطعی است
کانی شهردار تهران در پاسخ به این  علیرضا زا
پرسش که تراموا در تهران چه مزیتی نسبت به 
اتوبوس های بی آرتی دارد، بیان کرد: این تراموا 
گرفته شده است عملا  که برای تهران درنظر 
۴۲ متر است. سه الی چهار مزیت قطعی دارد. 
اول اینکه میزان مسافرگیری آن در فاصله بین 
بی آرتی و مترو قرار دارد. حدود دو سوم مترو 
مسافر می گیرد. مزیت بعدی طول عمر تراموا 
میانگین  به طور  اتوبوس  عمر  طول  است. 
۱۰ سال اما طول عمر تراموا به طور میانگین ۳۰ 
گن مترو که ۳۰ سال است.  سال است. مثل وا
مزیت سوم سیگنالینگ آن است که در کل خط 
یکپارچه می شود. یعنی قبل از اینکه به چراغ 
آن  و معطلی  برسد، چراغ سبز می شود  قرمز 

متفاوت خواهد بود.

وزیران،  هیأت  دیروز  جلسه  حاشیه  در  چهاردهم  کابینه  اعضای    ] شهروند   [   
آنها پاسخ دادند. بخشی  در حیاط دولت با حضور در جمع خبرنگاران به سؤالات  
معاون  قائم پناه  جعفر  جهادکشاورزی،  وزیر  قزلجه  نوری  غلامرضا  گفت وگوهای  از 
وزیر  کاظمی  علیرضا  خارجه،  امور  وزیر  عراقچی  سیدعباس   ، رئیس جمهور اجرایی 
آموزش و پرورش، زهرا بهروزآذر معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده، سیدرضا 
گردشگری، محمد اسلامی رئیس سازمان انرژی  صالحی امیری وزیر میراث فرهنگی و 
معاون  حسین زاده  عبدالکریم   ، رئیس جمهور علمی  معاون  افشین  حسین  اتمی، 
کانی  زا علیرضا  شهید،  بنیاد  رئیس  اوحدی  سعید   ، رئیس جمهور روستایی  توسعه 

شهردار تهران و شهرام دبیری معاون پارلمانی رئیس جمهور در ادامه می آید.

اعضای کابینه چهاردهم در حاشیه جلسه دولت چه گفتند؟

دفاع تمام قد دولت از   وزیر اقتصاد

اخبار روز

عراقچی درباره سفر 
وزیر خارجه روسیه به 
کراتش بیان  تهران و مذا
کرات بسیار  کرد: مذا
مفصلی داشتیم و درباره 
تمام مسائل منطقه 
و درخصوص طیف 
وسیع مسائل دوجانبه 
گفت وگوی مفصلی 
داشتیم. آقای لاوروف 
کرات روسیه با  درباره مذا
کرات خود با  آمریکا و مذا
دیگران در منطقه گزارش 
مفصلی داد.


